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Raportul de activitate al consilierului local, pe anul 2021 

LÁSZLÓ SÁ N D O R , consilier local UDMR

“Redactarea şi publicarea unui raport de ativitate este nu doar o datorie morală cât o 

obligaţie legală. Astfel, conform articolul 225(2) din Ordonanţa de urgenţă nr. 57/2019 de 

aprobare a CODULUI ADMINISTRATIV, „ Fiecare consilier local, respectiv consilier 

judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv vicepreşedinţii consiliului judeţean sunt obligaţi să

prezinte un raport anual de activitate, care este făcut public prin grija secretarului general al
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unităţii/subdiviziunii administrativ - teritoriale.,,

în ceea ce priveşte activitatea în planul Consiliului local, în decursul anului 2021 au 

avut loc 13 şedinţe, din care 10 ordinare şi 3 extraordinare. Am participat la un număr de 13 

şedinţe.

în decursul întregului an 2021, Consiliul Local a adoptat 113 hotărâri.

în cadrul Consiliului Local am analizat şi dezbătut toate proiectele de hotărâre iniţiate 

de executiv sau consilieri locali, cea mai importantă dar şi cea mai/amplă fiind aceea de analiză 

şi aprobare a proiectului de buget. De asemenea am susţinut şi promovat alocarea eficientă a 

resurselor financiare ţinând cont de interesele şi necesităţile comunităţii. Am avut contribuţii la 

modificarea unor proiecte de hotărâre urmând un tratament egal şi echitabil pentru toţi cetăţenii 

municipiului, dar şi sprijinirea unor grupuri defavorizate. r

Şedinţele care au avut loc în cadrul comisiei de specialitate, în care mi-am desfăşurat 

activitatea pe domenii specifice, problemele principale vizând situaţii specifice în care cetăţenii 

s-au adresat comisiei.

în calitatea mea de consilier, représentant al partidului UDMR am acţionat conform 

principiilor partidului, în special dreptatea, solidaritatea, responsabilitatea şi egalitatea de 

şanse. Colaborarea noastră la nivelul Consiliului Local a dat rezultate excelente din punctul de 

vedere al eficienţei Consiliului precum şi al transparenţei decizionale.

In comisia de spcialitate pentru programe de dezvoltare economica-sociale,buget, finanţe, 
administrarea domeniului public si privat al comunei, amenajarea teritoriului si urbajiism, am 
calitatea de secretar, iar in Comisia pentru invatamant, sanatate, familie, munca si protecţie 
sociala, protecţia copiilor, tineret si sport, culte si activitati social-culturale, protecţia mediului,
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turism, agricultura, comerţ si servicii, gospodărire comunala am fost ales in funcţie de 
pesedinte.
Am participat la toate şedinţele inclusiv şedinţele comisiilor despecialtate din care fac parte. In 
comisia de specialitate pentru programe de dezvoltare economice-sociale, buget, finanţe, 
administrarera domeniului domeniului public si privat al comunei, amenajarea teritoriului si 
urbanism in calitate de secretar am tinut evidenta participării membrilor la sdintele de comisiei 
de specialitate, am asigurat convocarea şedinţelor, am întocmit rapoartele de avizare si 
procesul verbal al şedinţei si am înaintat secretarului genaeral al comunei, inclusiv 
amendamentele propuse in cadrul şedinţelor comisiei de specialitate.

In cadrul comisiei de specialitate pentru invatamant, sanatate, familie, munca si protecţia 
sociala, protecţia copiilor, tineret si sport, culte, si activitati social-culturale, preotectia 
mediului, turism, agricultura, comerţ si servicii, gospodărire comunala in calitate de preşedinte 
am asigurat convocarea comisiei de specialitate, am prezidat şedinţele, amendamentele am 
înaintat in termen secretarului general al comunei, am coordonat întocmirea rapoartelor de 
avizare a proiectelor de hotarari si înaintarea lor secretarului general al comunei in termen.

In cursul anului 2021 am avut următoarele iniţiative si/sau activitati:
1. La începutul anului 2021 am depus un proiect de hotarare privind atribuire de denumiri 

a stazilor si pieţelor din comuna Saniob, s-a organizat si dezbateri publice, unde au 
participat mai mulţi locuitori din comuna cu propuneri concrete de denumiri, propuneri 
care au fost analizaţi si majoritatea propunerilor au fost acceptate. Dupa dezbatere 
publica primaria a înaintat spre avizare la Comisia Judeteana de atribuire de denumiri a 
străzilor din comuna Saniob. Comisia dupa o solicitare de completare a,documentaţiei, 
care a fost făcut in termen, nu a mai dat nici un răspuns, j;

2. Am insistat in nenumerate ori la finalizarea PUG-ului, răspunsul a fost ca suntem in 
faze de avize. Nu pot înţelege ce avize sunt care nu se pot obţine in termen de un an?

3. Am initiat un proiect de hotarare privind schimbarea de destintie a Centrului de 
informare turistica, ca spatiile disponibile sa putem folosi in scopuri cultural- 
distractive, si sociale, pe langa cele turistice.

4. Am lucrat efectiv la elaborare statutului comunei Saniob: anexa nr 3 Hidrografia, flora, 
fauna, si tipul solurilor, a fost întocmit de mine in totalitate.

5. Am contribuit la inbunatatirea activitatii prind completarea registrului agricol si 
realizarea unei comunicaţii mai bune intre compartimente, in primul rand intre 
compartimentul registrul agricol si compartimentul taxe si impozite.

6. In cursul anului 2021 am avut mai multe întrebări la care in general am primit răspunsul 
pe loc.

7. Pe de altaparte in calitate de preşedinte al fundaţiei Pro Szentjobb am contribiut la 
inbunatatirea vieţii culturale a comunei prin doua proiecte nerambursabile. Prin aceste 
proiecte am realizat o editura cu valorile din comuna Saniob, am organizat o conferinţa 
pe aceasta tema cu participarea de istoricieni, si oameni devitati in aceasta tema, am 
organizat un festival cultural distractiv cu prezentarea in primul rand a obiceiurilor 
privind culegerea si prelucrarea strugurilor, cu spectacole de muzica si dansuri populare 
cu participarea formaţiilor din regiune, In paralel cu acest proiect am inceput realizarea



unui muzeu al satului, in prima faza am amenajat si am mobilat o singura camera cu 
obiecte folosite de locuitorii de demult.

în exercitarea mandatului, consilierii sunt în serviciul colectivităţii locale. Această 

propoziţie nu este o formulă demagogică, ci o normă legală. Apum, mai mult decât oricând
• » i  *trebuie, în calitatea noastră de consilieri, să conştientizăm această normă. In contextul 

schimbărilor majore din societatea românească, odată cu momentul integrării europene, 

administraţia publică locală, ca celulă de bază a unei administraţii publice europene, trebuie să- 

şi promoveze valorile şi să privescă colectivitatea locală ca un partener fundamental. Interesele 

personale nu îşi au locul într-o astfel de administraţie, iar interesele de grup sunt viabile doar 

atâta timp cât grupul respectiv este întreaga colectivitate locală.

Data 29.03.2022

Semnăjtura,


